



Vem blöder?

Wer blutet?

Who's Bleeding?

2010, 4 Min., 35 mm, Farbe *colour*, ohne Dialog *without dialogue*

Ab 4 Jahren 4 years and older

Regie Director Jessica Laurén

Drehbuch Screenplay Stina Wirsén

Schnitt Editing Jessica Laurén

Musik Music Pompe Hedengren

Produktion Production Linda Hambäck, Filmtecknarna

F. Animation AB **Web** www.filmtecknarna.com **e-mail** ft@filmtecknarna.com

Festivalkontakt Festival Contact Swedish Film Institute

Regisseurin **Jessica Laurén**, geboren 1967, ist Tochter finnisch-schwedischer Eltern. Schon als Schülerin verfasste sie einen (unveröffentlichten) 255 Seiten langen Roman, ein Theaterstück, das im Fernsehen lief, und sie inszenierte am Schülertheater. War Koloristin bei Animationen verschiedener Firmen, ehe sie eigene Filme realisierte. Ist auch Sängerin und Komponistin.

*Director **Jessica Laurén**, born in 1967, is the daughter of Finnish-Swedish parents. While still at school, she wrote her first (unpublished) 255-page novel and a play that ran on TV, and she directed school plays. She was a colourist with various animated films before directing her own films. She is also a singer and a composer.*

Die Kunst verlangt manches Opfer. Das müssen auch Katz und Has', Teddy, Piggy und das Vögelchen, die fünf fleißigen Bauherren eines Puppentheaters, erfahren.

Art demands sacrifice. This is an experience that Cat, Bunny, Teddy, Piggy and the Little Birdy, five industrious constructors of a puppet theatre, must make.

So 07. Nov.

10.30 h - CS 1